



October 27, 2017

ဆူဟံပီယိုခိုင်ထာတဖန် :

၆ City School District of Albany မသက်တော့ဆူညါဗီဖျိ တန်ယုသုညါတန်ခါအတော်ပိးတင်လီလၢ ကိုကီရ်ရ်အတော်သမံထံ(DTSDE) ကွိုင်ကဒါကဒါဒီး ထံပဲလၢ ကီတင်ကွိုင်ဘန်ကွိုင်သုဝဲကျဲလီ လိာ်ဘန်ဝဲပကတဖန် ဒီးပသးစဲဝဲဒိုင်မးလၢနတင်ထံပဲလၢပတံးတန်မၤ မှ်တင်အကါဒိုင် နှံလီလၢ. ပဟံပီယိုခိုင်ထာတဖန်/ကိုအတော်ဘန်ထွဲတဖန်ဒီး တင်မၤယုသုညါသက်တဖန်မှ် တင်အကါဒိုင်လၢသုကိုဖိတဖန် အတော်လၢထီပဲထီပဲအဂီၢ် နှံလီလၢ.

ပယုကညးဘန် သုတင်မၤသက်တင်လၢ ဟံပီယိုခိုင်ထာ တင်စာယင်လိာ်သး အတော်ကွိုင်ထံဆိကမိာ်တင်အဂီၢ် အပူၤနှံလီလၢ. နယုထံတင် ကွိုင်ထံ ဆိကမိာ်တင်အဂီၢ် အံလၢ ပုဂံယံလၢဘျးစဲ[www.albanyschools.org](http://www.albanyschools.org)သုနှံလီလၢ. တင်ကွိုင်ထံဆိကမိာ်တင်အဂီၢ် အံလၢကဘန်တင်အံးထီပဲအံးပဲ ခံာ်စုဘန် 22 သီနှံလီလၢ. တင်ကွိုင်ထံဆိကမိာ်တင်အဂီၢ် အံလၢ ညီလၢတင်ကမၤပဲအံးနှံလီလၢ. စံာ် တင်ဘျးစဲဒီးထာနုာ် လံာ်တင်ခုသုာ် **Albany** နှံတက့ၢ်. တင်ကွိုင်ထံဆိကမိာ်တင်အဂီၢ် အံလၢ အံာ်ဒီးတင်သံကွိုင် အခါ 50 လၢအဘဉ်သးဒီး တင်ပပ်ပနီၣ် ယံခါ နှံလီလၢ. အံာ်ယုဒီး တင်သံကွိုင် သၢခါလၢ နတဟ့ၣ်ထီၣ်တင်ဆိကမိာ်တဖန်စုာ်ကီးနှံလီလၢ. တင်ကွိုင်ထံဆိကမိာ်တင်အဂီၢ် အတော်ခီဆၢတဖန်တဘဉ်တင်ဒုးပပ်ဖျါ ဒီးတဘဉ် တင်ဒုးသုာ် ညါအီလၢပုၤဂၤဘဉ်. ပယုကညးလၢ ကဟ့ၣ်ထီၣ်တင်ကွိုင်ထံဆိကမိာ်တင်အဂီၢ် ဟံပီယိုထံဖျါ တခါနှံလီလၢ.

လၢတင်ပပ်ဖျိအပူၤ ပကအံာ်ဒီးတင်သံကွိုင်ဆူ ပုၤမၤတင်ဖိတဖန်ဒီး ကိုဖီလၢ အပတီၢ် 3-12 လၢကမၤပဲလၢတင်ကွိုင်ထံဆိကမိာ်တင်အဂီၢ် စုာ်ကီးနှံလီလၢ. တင်အံလၢကဒုးအံာ်ထီၣ် တင်ဂုာ်ထာဖျိလၢအလၢပဲလၢ အကါဒိုင်လၢတင်သုးကျဲတဖန်အဂီၢ်နှံလီလၢ.

ပယုထာထီၣ် PLC အတင်ကရၢအရိလၢကပၤဆူတင်ယုသုညါတဖန်, ကပပ်ဖျိတင်ဂုာ်ထာဖျိဒီး ကဟ့ၣ်ထီၣ်တင်ပပ်ဖျိလၢအလၢပဲလၢ ကတဲဘျးကဲဖျိာ် လၢ ပတင်သုးတင်ကျဲတဖန်နှံလီလၢ. PLC အတင်ကရၢအရိ မၤသက်တင်ဒီး ကိုအကယၤဒီး ဘဉ်တင် ဟ့ၣ်အုာ်ကီလၢအံာ်ဒီး တင်ဟ့ၣ်ဖိဟ့ၣ်ကမီလၢ ကီတင်ကွိုင်ဘန်ကွိုင်သု ဝဲကျဲလီလၢ. ဒီပနှံမၤထွဲတင်ဒီဖျိ တင်သိာ်တင်သီအယံးလၢကဘဉ်တင်လူၤပိာ်ထွဲအီလၢ တင်ကွိုင်ထံဆိကမိာ်တင်အဂီၢ် အတင်ပၤဆူအပူၤနှံလီလၢ.

ပပပ်လုာ်ပပ်ပုၤ တင်အကါဒိုင်တခါလၢအမုာ်နတင်မၤသက်တင်လၢတင်မၤပဲလၢတင်ကွိုင်ထံဆိကမိာ်တင်အဂီၢ်နှံလီလၢ. မှ်အံာ်ဒီးတင်သံကွိုင် မုတမုာ် နမှ် အံာ်ဒီး တင်မၤဆူထီၣ်က့ၢ်တင်ဒီး ဝဲသးစူၤ ဆဲးကျိး တင်မၤလိမိာ်ပုၤ ဒီး တင်နှံလိ အရူဖဲ 475-6060နှံၣ်တက့ၢ်. မိာ်ပတဖန်ဒီး ပုၤကွိုင်ထွဲတဖန် မှ်ပုၤ အကါဒိုင်တဖန်လၢ ပတင်မၤအပူၤဒီး ပစံးဘျးဘဉ်သုလၢ သုတင်ဟ့ၣ်တင်ဆၢကတီၢ်လၢတင်စံးဆၢတဖန်နှံလီလၢ. ပဆၢမုာ်လၢ သုတင်ဟ့ၣ်ထီၣ်တဖန် နှံလီလၢ.

လၢတင်သုာ်တီသးရၢ,

Kaweeda G. Adams  
Superintendent of Schools